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ZAPISNIK  
 
 

12. seje Izvršnega odbora Športne zveze in Strokovnega sveta Zavoda za šport (6. sestav) ki je bila 
dne 9.11.2023 ob 19.00 uri v prostorih Krajevne skupnosti Godešič, Godešič 100, Šk.Loka. 
 
Prisotni člani Izvršnega odbora Športne zveze (IO): Saška Benedičič Tomat, Jože Hafner, Tomaž Rant, 
Jurij Demšar, Aleksandra Kavčič in Marko Terkaj. Opravičili se je : Sašo Bertoncelj. Prisoten še Nejc Rebec, 
direktor Zavoda za šport in Aleš Murn, sekretar Športne zveze. 
 
Predsednica Saška Benedičič Tomat je pozdravila vse prisotne. Predlagan in sprejet je bil  
 
DNEVNI RED : 
1. Pregled in potrditev zapisnika 11. seje IO ŠZ. 
2. Razne aktivnosti:  

• Atletski stadion OŠ mesto 

• Odbor za športne objekte 

• Financiranje športa po občinah 

• Dejavnosti zveze 
3. 19.Skupščina Športne zveze in okrogla miza 30.11.2023 
4. Razno 
 
Gradivo za sejo so člani prejeli po e pošti in je tudi na spletnih straneh ŠZ. 
 
K 1. točki: 
Po pregledu zapisnikov se je povedalo: 

- Občina je uspešno kandidirala za sredstva na državni razpis za zunanji športni objekt OŠ Šk.Loka 
mesto. Investicija 100.000 € (50:50) bo realizirana do naslednjega poletja in sicer s talno oblogo 
odbojkarskega in košarkarskega igrišča, obnova tribun, delna menjava ograje, bande za 
nogometno igrišče, menjava košev, fitnes na prostem in zaris novih črt. Omenjeno je bilo, da bi bilo 
še kako potrebno narediti tudi sanitarije ne glede na izgradnjo le teh v sklopu nove telovadnice. 

- Zavod za šport je kandidiral na Fundaciji za šport za postavitev LED razsvetljave v ŠD Poden. 
- Direktor Rebec pove, da lokalno izobraževanje strokovnega kadra z možnostjo vpisa v razvid 

športnih delavcev ni možno. 
Po pregledu so prisotni člani IO soglasno sprejeli: 
Sklep 1 
Sprejme se zapisnik 11. seje IO Športne zveze. 
 
K 2. točki: 

- Lokacija za atletski stadion (Frankovo naselje) je v procesu sprejemanja OPN.  
- Odbor za športne objekte bo imenovan kot posvetovalno telo župana, župan je seznanjen in bo v 

prihodnje to uradno tudi imenoval (nagovori ga ponovno direktor Zavoda za šport in ga prosi, da 
se imenuje do skupščine ŠZ v novembru). Člani so Marko Primožič, Tomaž Rant, Roman Hartman, 
Alojz Bogataj in Nejc Rebec. Pridružil se jim bo po potrebi še predstavnik za določen objekt. 

- Pri financiranju športa po občinah se je razvila debata tudi glede financiranja domačih društev in 
klubov v okviru LPŠ. Govora je bilo o zapostavljenosti individualnega športa napram kolektivnemu, 
financiranje društev, ki celo leto delajo z mladimi in dobijo manj sredstev kot sredine, ki teh selekcij 
nimajo, omejeno zgornje financiranje za sredine, ki se hitro in močno razvijejo v enem-dveh letih… 
Vsekakor je za LPŠ namenjenih občutno premalo sredstev ob tako močno razviti športni dejavnosti  
v naši občini.  
Pri sprejemanju razpisa za LPŠ pa so člani IO ŠZ že v januarju 2023 razmišljali : 
1. Pravilo »+/- 15 %«: društvo, ki naredi razvojni/rezultatski/organizacijski korak, ki je večji od 50 

% ne more biti omejeno s korekcijskim faktorjem 1,500. Tukaj ni nobene logike.  
2. Športne prireditve mednarodnega pomena (trenutno: Tek štirih mostov in Pokal Loka): tako 

pomembni prireditvi, ki imata za občino in širše lokalno okolje poleg športnega tudi zelo 
pomemben turistični/promocijski vpliv, bi lahko bili izvzeti iz »športnega dela« proračuna. Obe 
prireditvi bi se lahko, glede na njuno pomembnost, financirali iz drugih virov v proračunu. 
Delež rezerviran za njuno sofinanciranje pa se prerazporedi v financiranje športnih 
programov. Poleg tega bi poseben status morali imeti tudi nogometni turnir Jana Oblaka (500 
otrok iz SLO, HR, BiH, Srbije, Avstrije). In s tem je financiranje takih prireditev v okviru 
kriterijev po LPŠ zelo slabo. 

http://www.zsport-skloka.si/
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3. Med vsemi športnimi programi je indeks 2022/2023 na področju športne vzgoje otrok in 
mladine usmerjenih v KŠ/VŠ najmanjši, in sicer 103. Za vsa ostala področja je vsaj 107. To ni 
v skladu s smernicami razvoja športa v Sloveniji – ne more imeti to področje faktor 103, 
vrhunski šport pa faktor 107 (ne glede na neto finančna sredstva!). Če želimo sploh še kdaj 
imeti vrhunske športnike moramo najprej poskrbeti za kvalitetno bazo v skupini otrok in 
mladine iz katere potem izhajajo vrhunski športniki. Prav tako je delež 
strokovnega/organizacijskega/finančnega bremena v društvih (vsaj v večini tistih, ki imajo 
razvito vso selekcijsko piramido) največji v področju otrok in mladine usmerjene v KŠ/VŠ. Ta 
del športa potrebuje bistveno več sredstev. 

- Izražena so bila razmišljanja o pregledu Meril, kjer pa se je ugotovilo, da je potrebno temeljiteje 
predlagati in napraviti eventualne spremembe pri letnem odloku razpisa LPŠ. Člani IO ŠZ Odlok 
LPŠ 2023 in Merila prejmejo skupaj z zapisnikom. Soglasno je bil sprejet : 
 

Sklep 2 
Vsi člani IO pregledajo in pripravijo predloge sprememb Odloka razpisa za LPŠ 2024.  
Naslednja seja IO ŠZ bo 11. decembra ob 18. uri  
z edino točko dnevnega reda: Pregled Meril in predlog Odloka za LPŠ 2024 
 

- Prisotni so se seznanili z dejavnostjo ŠZ od poletja do seje. 
 
K 3. točki: 
Skupščina ŠZ bo 30. novembra ob 18. uri v predavalnici OŠ Cvetka Golarja. Vodil jo bo delovni predsednik 
Jože Hafner. Ob 19. uri ji bo sledila okrogla miza “Za zdravo in aktivno Škofjo Loko gre”. Vodil jo bo 
Dare Rupar, goste se povabi v prihajajočem tednu. Sprejel se je  

 
Sklep 3 
19. skupščina ŠZ in Okrogla miza bo 30.11.2023. 
 
K 4. točki: 

- IO ŠZ je dal pozitivno mnenje ob kandidaturi Zavoda za šport na Fundaciji za šport za LED 
razsvetljavo v ŠD Poden; 

- Prav tako se je podalo pozitivno mnenje Občini Železniki za kandidaturo na Fundaciji za pump 
track. Ob tem je bila sprejeta odločitev, da se z novim vodstvom Javnega zavoda Ratitovec 
spomladi 2024 opravi pogovor o medsebojnem sodelovanju. 

- Pogovor je stekel glede priprav na okroglo mizo na temo »Vizija razvoja športa in rekreacije v Škofji 
Loki ter razvoj partnerskega sodelovanja različnih sektorjev«, kamor bi povabili vse vsi klube in 
društva v Škofji Loki, predstavnike različnih sektorjev (šolstvo, zdravstvo, gospodarstvo) ter 
predstavnike Občine Šk Loka. Saška Benedičič pripravi izhodišča, temo za vabljene in predlog 
elektronsko dopolnijo oz. ji sugerirajo vsi člani IO ŠZ; 

 
Sestanek je bil zaključen ob 20,45 uri.  
 
Zapisal Aleš Murn, sekretar ŠZ 

Pregledala Saška Benedičič Tomat, predsednica ŠZ 
 
 
 
 
  
 

 
 
 
 
Zapisnik v vednost prejemajo po elektronski pošti : 

- Člani IO, NO in DK ŠZ 
- Župan Občine Tine Radinja 
- Direktor Zavoda za šport 
- Člani Sveta Zavod za Šport 

http://www.zsport-skloka.si/

